
Breu resum de la Mesa Negociadora (13 de maig de 2020) 
  
1.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics per a 
concursos de professorat contractat doctor interí, ajudant doctor, ajudant i associat. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
3.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de nomenament de professorat 
emèrit. 
 
Dos s'aproven per unanimitat. 
 
En el cas de Ricardo García Macho, voten en contra UGT i CC.OO i s'absté STEPV. 
 
4.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de semestres sabàtics 
per al curs 2020/2021. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
5.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de Vènia docendi per 
al curs 2020/2021. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
6.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de sol·licituds de transformacions 
i promocions de places de professorat, d’acord amb els criteris del DCDI, 
corresponent a la primera convocatòria ordinària de l’any 2020. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
7.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvis de dedicació docent 
deprofessorat ajudant doctor. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
8.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvi d’adscripció d’àrea de 
coneixement. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
9.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de contractacions i/o 
transformacions de PDI ordinàries per atendre els necessitats docents del curs 
2020/2021. 
 
Per a aquelles places que s'han sol·licitat sense especificar el perfil, es decideix aprovar-



les posant en aquest el nom de l'àrea de coneixement. Quan isquen a concurs (són per 
alsegon semestre), podrà detallar-se el perfil. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
10.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria places de 
professorat dels cossos docents universitaris i de contractat doctor, proposta de 
perfils i de la composició de les comissions de concursos d'accés i de les comissionsde 
contractació. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
11.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de 
Professorat Contractat Doctor amb caràcter interí i de la corresponent 
modificacióde l’RLT del PDI. 
 
És tracten de places d'AJD que esgoten els 5 anys de contracte en aquesta figura. 
S'aprova per assentiment. 
 
12.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de l'RLT de PDI 
 
S'aprova per assentiment. 
 
13.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la Normativa 
per al desenvolupament dels concursos d'accés a cossos de funcionariat docent 
universitari i dels concursos de selecció de professorat col·laborador i contractat 
doctor de la Universitat Jaume I de Castelló. 
 
Per ser una modificació redactada amb urgència (per la crisi de la COVID-19), segueix 
sense homogeneïtzar-se el concurs per a places de PCD amb el del TEU. Es tracta d'una 
modificació per si fora necessari realitzar les proves per via telemàtica (per motius 
sanitaris). 
 
El VOAP recorda que queda pendent per revisar els concursos per a PCD, així com els 
barems per a places de professorat associat. 
 
UGT demana que, si una vegada finalitzat el termini de sol·licituds, només hi ha 
una persona candidata, puga no realitzar-se el concurs.  
 
El VOAP demana ajornar això, juntament amb l'anterior, per a un debat posterior. 
 
CCOO i el VPCC proposen que siga el Tribunal el que decidisca, arribada l'ocasió, 
relaxar les proves si es desitja (el fons), però que la part de forma és convenient 
mantindre-la per a evitar impugnacions o problemes legals. 
 
El document proposat per a aquest punt s'aprova per assentiment. 
 
14.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de contracte 
d'una plaça de Professorat Investigador Distingit en l'àrea d'Economia Aplicada. 



 
S'aprova per assentiment. 
 
15.- Torn obert de paraules. 
 
UGT pregunta si l'UJI s'està plantejant la docència semipresencial per al pròxim curs, 
amb possibles canvis en el POD i en la manera de realitzar les classes. Sol·licita 
al VOAP que aquests canvis es facen consensuats amb els sindicats. 
 
El VOAP respon que només s'ha demanat flexibilitzar els terminis per a presentar els 
horaris del pròxim curs, amb el motiu de no conéixer en quina fase de la desescalada / 
reincorporació estarem. S'està a l'espera de les indicacions de la Conselleria. 
 
UGT també assenyala que l'UJI s'ha preocupat que l'alumnat tinga les condicions 
tecnològiques necessàries per a abordar la docència on line, però no ha sigut així en el cas 
del PDI. Seria desitjable que l'equip rectoral es plantejara algun tipus de bonificació com, 
per exemple, ajudes per a sufragar la connexió a internet o per a renovar equips 
informàtics. És obvi que l'UJI no està realitzant despeses en llum, aigua, etc. i aquest 
estalvi podria invertir-se a millorar les condicions laborals del PDI. 
  
El VCVS respon que, si la situació continua, es veurà com satisfer les necessitats del 
professorat. Però caldrà fer un pla, tant per al PAS com per al PDI. 
 
UGT pregunta sobre la protecció del personal tal com es vaja duent a terme la 
reincorporació. La resposta del Gerent és que estan preparant un protocol que es farà 
públic pròximament. Aquest treball està consensuat amb els membres del Comité de 
Seguretat i Salut. 
 
UGT pregunta pels processos d’estabilització i convocatòries publicades. 
 
El Gerent respon que estan paralitzades per l’estat d’alarma però no suspeses. De moment 
que es continuen publicant les convocatòries està clar el compromís de la universitat. 
També recorda que des de la CRUE han demanat al Ministeri una moratòria per finalitzar 
els terminis l'any 21. 
 
UGT pregunta si hi ha informació de la Generalitat en relació a les mesures econòmiques, 
massa salarial, etc. 
 
El Gerent respon que no hi ha hagut reunions amb Conselleria (ni d'Universitat, ni 
d'Hisenda). Amb el que, de moment, no hi ha notícies. 
 
UGT pregunta sobre les faules que estan arribant als interins sobre possibles retallades i 
els efectes en la continuïtat dels llocs de treball. 
La resposta del Gerent és contundent. No té cap sentit que córreguen aquestes faules, en 
aquests moments aquestes informacions són dolentes per a tots. 
 
Altres consultes i respostes son les següents: 
 
Independentment de com siga la volta a les aules, no serà com fins ara. Per exemple, el 



nombre d'alumnes per aula haurà de modificar-se i pregunta pel pla del nou curs; hi haurà 
números clausus?, hi ha un pla de teletreball? 
 
El VOAP respon que està pendent de Conselleria. Està previst un escenari de 
semi presencialitat, No està previst establir números clausus per al pròxim curs. 
 
Respecte al PAS, el Gerent informa que s'anirà re-incorporant en funció de com siga 
la desescalada. És a dir, en funció que els serveis funcionen correctament i de quanta gent 
puga tornar, es decidirà el percentatge de PAS mínim necessari per a poder donar servei 
presencial i quin continuarà exercint teletreball. 
 
El Vicegerent informa que els primers a incorporar-se seran els auxiliars de serveis per 
resoldre la paqueteria que arriba. S'està preparant l'espai amb els protocols d'actuació i 
les mesures de protecció i adequades per fer aquest servei. 
 
Quant a les convocatòries de promoció interna publicades en el DOGV, es portaran 
endavant quan s'alce l'estat d'alarma. 
 
Es torna a preguntar sobre la incorporació del professorat per al pròxim curs i si l'UJI 
realitzarà tests PCR. 
 
El VOAP respon que les contractacions previstes estan realitzades en un escenari de 
presencialitat. Si continua havent-hi no-presencialitat un professorat que tinguera, per 
exemple, 6 grups de laboratori i només impartisca finalment 1, hauria d'ajudar a les 
classes de teoria a la resta de l'àrea. 
 
Respecte als tests, el VCVS respon que tenen sentit a l'hora de fer estudis epidemiològics, 
però no com a prevenció. 
 
El Gerent informa que ha de separar-se el teletreball com a forma ordinària de treballar 
de la situació excepcional actual. Si es decideix instal·lar-ho, en el percentatge que siga, 
de manera habitual, es realitzaria un pla negociat amb els sindicats (material necessari, 
ergonomia del lloc de treball, horari, etc.). 
 
Finalment, els sindicats agraeixen a l'UJI donar prioritat a la salut de les persones. 
 


